

SAMSUNG

Warm up with smarter living

Enjoy hot prices on eligible home appliances for a limited time.

Offer valid February 26 - April 1, 2026.



*Image simulated. Products sold separately. Some conditions apply. Offer valid from February 26, 2026 to April 1, 2026 (the "Offer Period"). Offer available at [Samsung.com/ca](https://www.samsung.com/ca), through the Samsung Shop App and participating authorized Canadian retailers. The advertised ticket price includes promotional discounts on select Samsung appliances only. Some exclusions apply. Participating authorized Canadian retailers may vary. While quantities last. Availability and selection may vary. No rainchecks. Offer has no cash value. Cannot be combined with any other offer or promotion, unless specifically agreed to by Samsung. Offer may be cancelled or changed at any time without notice. © 2026 Samsung Electronics Canada Inc. All rights reserved. Samsung is a trademark of Samsung Electronics Co. Ltd., used with permission.

SAMSUNG

Réchauffez-vous grâce à un mode de vie plus intelligent

Profitez de prix imbattables sur les appareils électroménagers éligibles pendant une durée limitée.

Promotion en vigueur du 26 février au 1er avril 2026.



* Terms and Conditions/Conditions générales. Certaines conditions s'appliquent. Offre en vigueur du 26 février 2026 au 1er avril 2026 (la « Période de l'offre »). La promotion est disponible sur [Samsung.com/ca_fr](https://samsung.com/ca_fr) par l'intermédiaire de l'application Samsung Shop et chez les détaillants canadiens autorisés participants. Le prix annoncé du billet comprend des rabais promotionnels sur certains appareils électroménagers Samsung uniquement. Certaines exclusions s'appliquent. Les détaillants canadiens participants autorisés peuvent varier. Jusqu'à l'épuisement des stocks. La disponibilité et la sélection peuvent varier. Aucune garantie-réclame. La promotion n'a aucune valeur marchande. Cette promotion ne peut être jumelée à aucune autre promotion, à moins que Samsung y ait expressément consenti. La promotion peut être annulée ou modifiée à tout moment sans préavis. © 2026 Samsung Electronics Canada Inc. Tous droits réservés. Samsung est une marque de commerce de Samsung Electronics Co., Ltd. et est utilisée avec permission.